

# **Usage of Swimming Pool**

### **Opening Hours during COVID-19**

**o** 07:00 - 08:30

**4** 13:00 - 14:30

**9** 09:00 - 10:30

**6** 15:00 - 16:30

**1**1:00 - 12:30

**6** 17:00 - 19:00 (2hrs)

Between sessions, there are 30 minutes breaks for pool / changing rooms to perform cleaning / sanitization.

#### Rules & Preventive Measures due to recent COVID-19

- 1. Subject to recent government requirement, there is limitation of visitors to the swimming pool.
- 2. For fair usage and arrangement ease, Hotel has set up quota system and advance booking of swimming session is required with Health Club during 7am 11pm.
- 3. During the stay, guest may book the swimming session of the day and / or the following day.
- 4. Subject to available time slot, guests may entitle to book one time slot in one day.
- 5. Confirmed bookings are not changeable / transferable to other time slots / other guests.
- 6. If the inquiring time slot is full, guest may take wait list on that time slot.
- 7. Guests with confirmed bookings should arrive within 20 minutes when the session has started.

  Late comers would be forfeited the booking with no compensation. The availability would be conveyed to wait-list or walk in guests.
- 8. Swimmers must all time put on surgical mask except during swimming or bathing. Social distancing to be observed as well.
- 9. As cleaning and sanitization are required, swimmers must vacate from changing rooms and shower rooms prior to the next session.
- 10. Suspension of the swimming sessions due to inclement weather or unforeseen reasons would be compensated by hotel's best effort to other available time slots during the guest stay.

## 游泳池使用守則

### 新冠疫情期間游泳池開放時間

**o** 07:00 - 08:30

**4** 13:00 - 14:30

**2** 09:00 - 10:30

**6** 15:00 - 16:30

**1**1:00 - 12:30

● 17:00 - 19:00 (2小時)

每段開放時段之間有30分鐘休息時間,並於期間為游泳池/更衣室進行清潔/消毒。

### 鑒於新冠疫情的各項預防措施及規則

- 1. 因應政府要求,游泳池設有泳客人數限制。
- 2. 為了讓客人能公平使用和易於安排,酒店已安排配額制度。客人可在上午7時至晚上11時向健身中心提前預訂游泳時段。
- 3. 客人可於入住期間預訂當天和/或次日的游泳時段。
- 4. 客人可根據時段及尚餘配額預訂一天內的一個時段。
- 5. 己確認的預訂配額不可更改或轉讓至其他時段或其他客人。
- 6. 如查詢的時段配額已滿,客人可被納入候補名單。
- 7. 所有泳客應在確認預訂時段開始後20分鐘內到達,否則作缺席及放棄配額而不作報償論。配額將被轉讓予候補名單或門 前等候的客人。
- 8. 除游泳或淋浴時,所有泳客在游泳池及更衣室地帶必須一直戴上外科口罩。並應注意社交距離。
- 9. 泳客必須在下一節游泳時段前離開更衣室及淋浴間以方便酒店員工進行清潔和消毒。
- 10. 由於惡劣天氣或不可預見的原因取消游泳時段,酒店將盡量在客人入住期間補償至其他可用時段。